
 

 

詩歌選集第 125 首 
 

125 【從前那戴荊棘的頭】 
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(一)從前那戴荊棘的頭，今戴榮耀冠冕；救主耶穌，我們元首，禰今已升高天。 

 

(二)禰是地上聖徒之樂，禰是天上之光；禰今領我飲于愛河，使我知其深廣。 

 

(三)主，將禰的羞辱、權柄，一幷賜給我們；地雖否認禰的微名，神却使禰高升。 

 

(四)凡肯與禰在世同苦，也要同榮在天，所以求主使我堅固，鄙視世界恩典。 

 

(五)十架于禰雖是辱、死，在我却是生命！也是我的榮耀、權勢！我的永遠安寧！ 

 

 

(1) Jesus, Thy head, once crown'd with thorns, is crown'd with glory now; heaven's royal diadem adorns the mighty 

Victor's brow. 

 

(2) Thou glorious light of courts above, joy of the saints below,to us still manifest Thy love,that we its depths may know. 

 

(3) To us Thy cross with all its shame, with all its grace be given; though earth disowns Thy lowly name, God honors it 

in heaven. 

 

(4) Who suffer with Thee, Lord, below shall reign with Theeabove; then let it be our joy to know this way of peace and 

love. 
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(5) To us Thy cross is life and health; 'Twas shame and death to Thee; our present glory, joy and wealth,our everlasting 

stay. 

 

Thomas Kelly 

 

 


